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Aster-hankkeesta voi löytää paljon moitittavaa. Sen valmistelusta ja tiedottamisesta. 
Kohonneet  yli 100 M euron kustannukset absoluuttisena lukuna huimaavat. Näillä 
perusteilla olisi helppo liittyä muiden kuntien kuoroon ja tyrmätä yksioikoisesti 
hankkeen jatkaminen. 

 

Pitää kuitenkin muistaa, että ajanmukaisilla tietojärjestelmillä on kasvava rooli 
kaikilla toimialoilla, niin myös sote-palveluissa. Asiakastiedon kokoaminen yli 
vanhojen hallintorajojen on ennen kaikkea asiakkaan etu ja tärkeä osa 
potilasturvallisuutta. 

 

Kun suhteutamme Asterin kustannuksia tulevan hyvinvointialueen miljardin euron 
vuosibudjettiin ne asettuvat oikeaan mittasuhteeseen. Monilla toimialoilla it-
kustannusten suhteellinen osuus on huomattavasti suurempi. 

 

Aster-hankkeen hylkääminen edellyttäisi vertailevaa tietoa vaihtoehtoisesta 
ratkaisusta. Sitä meillä ei valitettavasti ole. Sen aikataulu, toiminnallisuus ja syntyvät 
kustannukset ovat kaikki hämärän peitossa. Kaikilta osin olisi palattava lähtöruutuun 
uudesta kilpailutuksesta alkaen. 

 

Vaikka Joutsan kunnan kannanotolla ei välttämättä ole suurta painoarvoa hankkeen 
tulevaisuuden kannalta, Keskustan valtuustoryhmän mielestä on vastuullista antaa 
valtuudet hankkeen eteenpäin viemiselle. Valtuustoryhmän selkeä enemmistö 
kannattaa kunnanhallituksen esitystä. 


